
 

 

 

 

 

 

 

Verslag 126e Algemene Ledenvergadering op 20 maart 2024 gehouden in  

Hotel – Café Leemreis aanvang 20.00 uur.  

 

Aanwezig: 8 leden + 5 bestuursleden    (onder voorbehoud van wijzigingen) 

Leden: Jan Meijerink, Rudie Kreunen, Dirk Lakerveld, Henk Momberg, Ab te Veldhuis,  

Gerard Wolbrink, Anton van Ingen en Bert Weustenenk. 

Bestuur: Hannie Zweverink, Alfred Zweers, Henk Harmsen, Wied Hendrix en Annelies Wolsink 

Afgemeld: Gerrit Nusselder, Ben Schlief, Sjaak Kempers, Anton ter Bogt, Freek Eggink,  

Bennie Steenblijk, Jan Jansen en Jan Loskamp 

Beëindiging lidmaatschap: nb 

 

1. Opening  

De voorzitter, Hannie Zweverink, opent de vergadering en heet de aanwezigen welkom 

bij de 126e Algemene Ledenvergadering.  

Op 29.09.2023 125 jaar bestaan van de MV; op 13.01.2024 gevierd met een receptie 

gehouden bij Café De Jongens; tevens afscheidsreceptie van Anton van Ingen als voorzitter.  

De viering is destijds verschoven i.v.m. overlijden Jan Dinkelman, 44 jaar bestuurslid en 

diverse functies binnen de MV. De MV heeft op gepaste wijze afscheid genomen van Jan. 

 

Binnen het bestuur heeft een herverdeling van taken plaats gevonden.  

Henk Harmsen is nu ook vice voorzitter, tevens marktmeester en coördinator van de groep 

vrijwilligers. Daarnaast ook secretaris van Stichting de Hietmaat. 

Alfred Zweers is penningmeester, verzorgt de boekhouding, verhuur van materialen en de 

financiële zaken met de standhouders van de weekmarkten.  

Annelies Wolsink is secretaresse, verzorgt de administratie van het bestuur en de 

verslaglegging van zowel de bestuurs- als de ledenvergaderingen.  

Wied Hendrix is bestuurslid, tevens marktmeester en verzorgt de verloting samen met  

Gerrit Nusselder en o.a. de pompoenactie/andere activiteiten.  

Gerrit Nusselder is bestuurslid, tevens marktmeester, verzorgt de verloting en is de 

materialenman van onze opslag.  

Dirk Lakerveld is geen bestuurslid, wel marktmeester als ook Anton van Ingen.  

Het bestuur is op zoek naar een 5e marktmeester, evt. ook als bestuurslid en het liefst uit 

Zelhem. Tips zijn van harte welkom. 

Het team vrijwilligers is vanaf Augustus uitgebreid met Bert Weustenenk. Welkom Bert. 

 

Film Marktvereniging > goed tijdsbeeld van Hengelo en de rol van de MV hierin. 

Tijdens de receptie is onze nieuwe film vertoond, ook vanavond nog. Misschien ook bij 

meerdere verenigingen; dit is in ieder geval mogelijk aldus Hannie.  

Het is knap hoe Rudie Kreunen deze film tot een samenhangend geheel heeft gemaakt.  

 

Logo Marktvereniging > vernieuwing.  

Het logo van de MV is nu het paard; het is tijd om het logo te veranderen. Onze beachflags 

met nieuw logo ‘de marktkraam’ wordt getoond aan de vergadering. Dit logo past ook beter 

voor de huidige MV, nu er al jaren geen paardenkeuringen e.d. meer zijn!  

De HOV en SHOF hebben ons 2 beachflags cadeau gedaan voor ons 125 jarig bestaan; het 

zijn nu onze blikvangers op de weekmarkt, voor nu alleen nog in Hengelo (gld).  

./. Opmerking: Dirk Lakerveld en Wied kijken samen naar de bevestiging; niet al te best. 

./. Opmerking: De marktmeesters bekijken ook het aantal borden op de markt. 
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2. Notulen 125e Algemene Ledenvergadering d.d. 29 maart 2023  

N.a.v. en inhoudelijk: er zijn geen vragen en opmerkingen. Goedgekeurd/ondertekend 

en worden geplaatst op de website van de MV. 

 

3. Jaarverslag 2023 door de secretaris (Annelies) 

Deze wordt in de vergadering voorgelezen en geplaatst op de website van de MV. 

 

4. Jaarverslag 2023 door de penningmeester (Alfred) 

Deze wordt uitgedeeld in de vergadering. Toelichting op de balans en de begroting. 

Begroting 2024 vastgesteld. Energie heeft onze aandacht, zeker de aanbiedingen, die worden 

gevolgd. Nu een variabel contract. Samen met de standhouders aanzien; nu een verdeling 

gemaakt qua stroomverbruik. Wordt vervolgd.  

 

5. Verslag kascommissie over 2023. 

Dirk Lakerveld (1e keer) heeft samen met Henk Momberg (Ben Schlief vervangen als 

reserve) de kas goedgekeurd en ondertekend. Verklaring kascommissie over het jaar 2023 

wordt voorgelezen door de voorzitter, waarna decharge verleend en akkoord door de 

vergadering.  

 

6. Benoeming kascommissie 2024.  

Voor beide mannen het 1e jaar dat zij lid zijn van de kascommissie 

Dirk Lakerveld (2e keer) en Henk Momberg en als reserve komt Bert Weustenenk.  

In 2025 treedt of Henk of Dirk terug; de heren regelen dit onderling.  

 

7. Vaststelling contributie (donateurs) 2025 is €10,00 (ongewijzigd). Vergadering is akkoord.  

 

8. Mededelingen. 

a. Alle standhouders van zowel Hengelo gld en Zelhem hebben het marktreglement  

    ondertekend. Nu kunnen we o.a. voorkomen dat er standhouders met dezelfde producten  

    komen te staan. De Gemeente Bronckhorst heeft deze ook; zij zijn op de hoogte.  

b. Verloting. Is een belangrijke inkomstenbron voor de MV. De weekmarkt is een goede  

    plek om de loten te verkopen, maar we kunnen NIET zonder de huis-aan-huis verkoop! 

    De vraag is ‘wie van onze vrijwilligers’ willen loten verkopen? Met de mogelijkheid  

    6 stuks voor € 10,00! In de pauze komen we hierop terug.  

c. Activiteiten De Hietmaat.  

    Deze worden vermeld op onze website; de hippische evenementen zijn bekend.  

    De 1e is a.s. zondag 24 maart > oefenmarathon. Henk noemt de rest.  

    > Verder geen mededelingen. 

 

9. Programma 2024. 

Hippische evenementen alsmede de verloting met trekking op 23 oktober 2024.  

 

10. Bestuursverkiezing:  

Zowel Alfred Zweers als Gerrit Nusselder zijn aftredend en herkiesbaar. Alfred wil graag  

zijn kennis en kunde met het bestuur blijven delen. Gerrit is afwezig, wel herkiesbaar.  

De vergadering gaat akkoord onder applaus. 

 

11. Rondvraag. 

a. Anton van Ingen wil hierbij Hannie Zweverink een compliment geven voor het regelen 

van het Marktreglement; Hannie neemt het applaus in dank aan.  

b. Tevens wil Anton de vrijwilligers nogmaals bedankten voor de jarenlange samenwerking.  

c. Henk Momberg verkoopt loten en wil graag de optie mogelijkheid met pin te betalen.  

    Dat kan met Sumup; deze hebben wij als MV in bezit. Daardoor ook alle loten verkocht. 
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          Vervolg Rondvraag:  

 

           d. Dirk Lakerveld vraagt of Vorden ook een Marktvereniging heeft? Ja, volledig bestuur +  

               1 marktmeester! Zij regelen hun eigen zaken, wel met een heel ander systeem.  

               Is er voor de toekomst een mogelijkheid tot samenwerking?  

               Hannie: kunnen we in ons achterhoofd houden; t.z.t. maar eens bekijken.  

            e. Bert Weustenenk vraagt mogelijkheid ‘app’ voor bijv. opbouw materialen?  

                Om zo bijv. te laten weten dat iemand later is of helemaal niet meer komt……. 

                Vooralsnog geen behoefte; Henk is altijd telefonisch te bereiken op dat moment.  

            f.  Henk Harmsen: de bus van de MV is weer klaar voor gebruik.  

 

     12. Sluiting.  

           De voorzitter bedankt de aanwezigen voor de aanwezigheid en inbreng en sluit  

           deze Algemene Ledenvergadering.  

 

     ------------------------------------------→  

 

          Ter afsluiting wordt de film ‘125 jaar Marktvereniging verleden/heden/toekomst 

          getoond waarbij een drankje om af te sluiten.  

 

 

 

 

 

 

Ondertekend 19 maart 2025  

 

 

 

Hannie Zweverink      Annelies Wolsink, 

voorzitter      secretaris  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
  Annelies Wolsink, secretaris    Opgemaakt: 20 maart 2024/uitgewerkt 22-02-2025 


